

<p>1. Nyt/forslag fra Formanden</p>	<p>Der er styr på dyrskuet med hundeførere, vi bliver i alt 11 hf. Samarbejde med skolen omkring opvisning med hunde, venter til næste år, da skolen har lavet planer for i år.</p> <p>Onsdag d. 19/6 er der DM møde i Brovst for kreds 1. Finn og Morten Toft tager derned. Dkk har fået tilladelsen af Hjørring Kommune, og træne ved bagterphallen om mandagen.</p> <p>Der er yderligere plads til et dch hold også. Men vi skal ikke lave for meget rundering.</p> <p>Vi skal være opmærksom på, at pladsen i Ugilt også er for andre. Så træk ned på den første plads, hvis der kommer nogle, som skal bruge bålpladsen.</p> <p>Der er kommet skilt op for enden af uglebakken om adgang forbudt til hestemarken. Venligst respekter dette.</p>
<p>2. Info fra kassereren</p>	<p>Intet nyt</p>
<p>3. Info fra TU Kursus i august</p>	<p>Sporkursus 19/6 med Pia Hermansen, der er 11 deltagere.</p> <p>Felt/apport kursus 29/8 med Michael Dybro, indbydelser sendes ud til til C og B klassen.</p> <p>Rally konkurrence d. 10/8. Der er desværre en dommer, som er stoppet, så kun plads til 25 hf.</p> <p>Hvalpetrænerkursus 1/9 med Anja Møller Nielsen fra Brønderslev.</p>
<p>4. Info fra Materiale</p>	<p>Alle skiltene til konkurrence skal gåes efter, og evt. repareres. Der kommer lås i den yderste dør ved redskabsrummet med hovednøgle. Hvis der er nogle, som har et gammelt dækken/presenning til grillen, så giv besked</p>
<p>5. Info fra KU/HG. Konk. Udvalg ??</p>	<p>Kredskonkurrencen 1/6 gik fint, trods vi pludselig manglede sporlægger, men det løste sig. Alt i alt lød det til at have været en god dag.</p>

	Konkurrenceudvalg laves, Finn/Hans kalder til møde med de involverede
6. Firkløver ?? Hvornår og tilmelding hvordan ?	Tirsdag 20/8 kl. 18, deltagergebyr 100 pr. mand og børn u/12 er gratis. Mere info senere.
7. Forslag fra bestyrelsen/udvalgene/medlemmer/trænere	Gitte Gehrt kommer med oplæg til træner hygge aften.
8. Hvalpefilm vises/aftales videre forløb	Der er flere film klar, og vil løbende komme på vores Facebook side. Vi er også kommet på instagram, og der bliver de også lagt op.
9. Næste møde	Mandag d. 12/8 kl. 18.30 i klubben (Hans)
10. Evt.	Vi undersøger muligheden for en QR kode i kantinen. Vi har desværre mistet lokalet på hjemmeværnsgården til efterårsfesten. Vi undersøger muligheden for andre steder. Der bliver sat billeder op i klubben af bestyrelsen.